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INFO

يتفوق أفاست! مضاد الفيروسات المجاني في كثير من الأحيان على منتجات منافسينا مدفوعة التكاليف ، ذلك وفقاً لاختبارات
مستقلة. يؤدي أفاست! عمله بكلا المستويين الأمني و سرعة الفحص..

وجود حماية من الفيروسات أمر بالغ الأهمية ، ولحسن الحظ ، فإنه أسهل من أي وقت مضى. ببساطة قم بالتحميل اليوم ، في
دقائق معدودة ، و استمتع براحة البال التي تأتي من وجود الحماية المتوفرة الأفضل والأسرع على الانترنت.

المزايا الرئيسية لمضاد الفيروسات افاست
مضاد الفيروسات مع مضاد-برامج التجسس , الحد الأدنى للحماية لأي جهاز حاسب

التسوق أو الخدمات المصرفية أكثر أماناً عبر الإنترنت , المنطقة الآمنة المبتكرة تبقي على خصوصية حساباتك 
أمن على هويتك وبياناتك , جدار الحماية يعمل بصمت تلقائياً لمنع هجمات القراصنة , إيقاف البريد المتطفل المزعج

مضاد البريد المزعج يبقي رسائل البريد الإلكتروني غير المرغوب فيها خارج صندوق بريدك الإلكتروني الوارد.
احصل على برنامج مضاد الفيروسات الموثوق و الحائز على العديد من الجوائز ، و المستخدم من قبل أكثر من 140 مليون مستخدم حول

العالم.

avast! Free Antivirus represents the best free antivirus protection currently available on the market.
This edition is FREE OF CHARGE for non-commercial & home use. Its features include:Anti-spyware
built-in , Web Shield , Anti-rootkit built-in , Automatic updates Strong self-protection , Virus Chest .

Antivirus kernel , System integration Simple User Interface, Integrated Virus Cleaner , Resident
protection Support for 64-bit Windows , P2P and IM Shields , Internationalization , Network Shield .

avast! Internet Security is a powerful security suite from the same developers avast! Virus protection.
The all-new avast! Internet Security 6 with a range of new features are interesting, such as armor eight

strong in real time to protect the web browsers and e-mail, chat and P2P activities and more. Avast!
Internet Security you will also get to try a new Web reputation plug-in for Internet Explorer and Firefox,

which is testing the reliability of the sites you visit, and AutoSandbox, to test the suspicious programs
and safe area, and a special area for sensitive transactions on the Internet.Pros : Includes a strong avast!

Anti-Virus , Eight real-time armor ,Includes a firewall and filter spam blocker site ,Reputation of the
components in the Internet The allocation of the wall of the unit , Feature spam ,Virtual desktop
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